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ZÁPISNICA 
zo 16. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 11.06.2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja       
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich zo schválených koncepcií rozvoja v oblasti 
školstva 

5. Služba na dosiahnutie efektívnosti a hospodárnosti pri používaní tepelnej energie (TE) 
na školách a škol.zariadeniach v pôsobnosti KSK a dosiahnutie hmot.prospechu a 
výhody pre verej.obstarávateľa 

6. Nominácia členov za Košický samosprávny kraj do dozorných rád nemocníc                
s poliklinikami 

7. Regionálna inovačná stratégia Košického samosprávneho kraja – analytická časť 
8. Informácia o implementácii projektov v OP HU - SK – vyhodnotenie 4. výzvy 
9. Schválenie kofinancovania sektorovej stratégie v rámci výzvy ROP opatrenie 4.1d 
10. Krajská organizácia cestovného ruchu 
11. Informácia o realizácii projektu EHMK 
12. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2012 
13. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2012 
14. Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 

obmedzeným za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011 
15. Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s r. o.          

za obdobie od 1. 1. 2011 do 31. 12. 2011 
16. Rôzne 
17. Záver zasadnutia 
 
 
 
 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie.  
Komisia schválila program rokovania. 
 
Uznesenie: 
Komisia bola uznášaniaschopná. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012" uviedla Ing. 
Karafová. V bežnom rozpočte sa navrhuje presun z centrálnej rezervy na riešenie havarijných 
stavov v kultúre a školstve a zvýšenie transferov na poskytovanie dotácií v zmysle VZN          
č. 3/2006 o 100 000 €. V kapitálovom rozpočte sa navrhuje zvýšenie príjmov a výdavkov         
z fondov EÚ v programe Komunikácie. Zo zvýšenia vlastných príjmov z predaja majetku 
KSK sa riešia projektové dokumentácie na obnovu a rekonštrukcie ciest, stroje a zariadenia        
v odvetví školstva, nákup osobných motorových vozidiel pre Úrad KSK a pod. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov" komisii uviedla 
Ing. Karafová. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 



 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich zo schválených koncepcií rozvoja            
v oblasti školstva" odprezentoval MVDr. Špak z odboru školstva. 
Na základe pripomienky Ing. Suliho bolo uložené odboru školstva "zapracovať do 
predloženého materiálu propagáciu cestovného ruchu Košického samosprávneho kraja na 
stredných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK“.  
  
Uznesenie: 
Zapracovať do predloženého materiálu propagáciu cestovného ruchu Košického 
samosprávneho kraja na stredných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. 
  
Hlasovanie:  
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
  
 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  
  
Hlasovanie:  
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
S týmto materiálom "Služba na dosiahnutie efektívnosti a hospodárnosti pri používaní 
tepelnej energie (TE) na školách a školských zariadeniach v pôsobnosti KSK a dosiahnutie 
hmot. prospechu a výhody pre verej. obstarávateľa" komisiu oboznámil Ing. Burian. Víťaznou 
spoločnosťou sa stala Dalkia. Doba trvania zmluvy je na 18 rokov. 
   
V diskusii vystúpil poslanec Ing. Suli, ktorý poznamenal, že najprv je potrebné vykonať 
zatepľovanie budov a výmenu okien. Tiež, že s firmou Dalkia sú zlé skúsenosti v Maďarsku a 
v Českej republike.  



Ing. Burian - víťazná spoločnosť je na území Slovenska a tieto referencie sú pre nás dôležité. 
Vzhľadom na to, že nemáme finančné prostriedky na úvodnú investíciu, je tento projekt pre 
nás jednoznačne výhodný.   
 
Na otázky poslancov Ing. Suliho a JUDr. Hlinku ohľadom uznesenia na vedomie a povinnosti 
uzavrieť zmluvu odpovedal Ing. Burian. Uznesenie je na vedomie preto, že Zastupiteľstvo 
KSK na svojom 24. zasadnutí, konanom dňa 27. apríla 2009, schválilo návrh opatrení na 
zníženie energetickej náročnosti všetkých škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti KSK. Následne uznesením č. 77/2010 z 3. zasadnutia Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja bolo schválené uplatnenie systému EPC (energy performence 
contracting) pri zabezpečovaní energetickej úspornosti  objektov škôl a školských zariadení 
a uskutočnenie verejnej súťaže pre výber strategického partnera pre uskutočnenie popísaných 
opatrení. 
 
Na základe výsledkov verejného obstarávania bude zmluva predložená p. predsedovi               
na podpis. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 11  
Proti: 0  
Zdržal sa: 2  
 
 
 
K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Burian oboznámil komisiu s Nomináciou členov za Košický samosprávny kraj                     
do dozorných rád nemocníc s poliklinikami. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 12  
Proti: 0  
Zdržal sa: 1  
 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Regionálna inovačná stratégia Košického samosprávneho kraja – analytická časť" 
komisii odprezentoval Ing. Fülöp, zástupca riaditeľa Ú KSK a vedúci odboru RR a plánovania 
a implementácie projektov. Komisia nemala k materiálu žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Informácia o implementácii projektov v OP HU - SK – vyhodnotenie 4. výzvy " 
komisii odprezentoval Ing. Fülöp. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Fülöp komisii odprezentoval materiál "Schválenie kofinancovania sektorovej stratégie     
v rámci výzvy ROP opatrenie 4.1d". Komisia nemala k materiálu pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 10 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Krajská organizácia cestovného ruchu" odprezentovala Ing. Šebešová, vedúca 
referátu cestovného ruchu. 
V Košickom samosprávnom kraji boli založené a zaregistrované tri oblastné organizácie 
cestovného ruchu, a to nasledovne: KOŠICE - Turizmus /28.02.2012/, SPIŠ /05.03.2012/ a 
Zemplínska oblastná organizácia cestovného ruchu /08.03.2012/. Zemplínska organizácia 
cestovného ruchu na ustanovujúcom valnom zhromaždení konanom dňa 2. marca 2012 
odsúhlasila svoj vstup do krajskej organizácie. Založenie krajskej organizácie cestovného 
ruchu bude z pohľadu regionálnej samosprávy znamenať kvalitatívne novú fázu výkonu 
kompetencie v oblasti cestovného ruchu tým, že vznikne priestor pre spoluzodpovednosť a 
zainteresovanosť členských subjektov na vývoji a riadení cestovného ruchu. 
Členský príspevok KSK pre rok 2012 je 40 000 € v rámci podprogramu Cestovný ruch. 
 
Na otázku poslanca Ing. Buriana, koľko bude stáť ročne prevádzka tejto organizácie bolo 
uvedené, že cca 150 000 €. 
Ing. Suli uviedol, že chýba nejaká vízia organizácie. 
Ing. Ďurovčík  poznamenal, že Krajská rada pre turizmus uvítala a podporuje vznik tejto 
organizácie. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 12  
Proti: 0  
Zdržal sa: 1  
 
 
 
K bodu č. 11 
 
Vyjadrenie: 
PhDr. Kovácsová komisiu oboznámila s materiálom "Informácia o realizácii projektu 
EHMK". KSK zabezpečuje tieto základné aktivity: 

- investičné 
- programové 
- podporné 

Jednotlivé typy aktivít sú navzájom previazané a tvoria symbiózu s podujatiami Mesta Košice 
v rámci EHMK. 
Na otázku poslancov p. Rečku a Ing. Suliho k oneskoreniu investičných akcií a vybavovaniu 
stavebných povolení odpovedala p. Hadbavná z odboru investícií a strategického riadenia. 
Uviedla, že termíny ukončenia stavieb by mali byť dodržané a stavebné povolenia sú 
zabezpečené. 
 
Poslanec Bečarik poznamenal, že v rámci programu Terra Incognita nebol úspešný projekt 
Mesta Spišská Nová Ves. 



PhDr. Kovácsová reagovala, že z projektov z oblasti Spiša bol uprednostnený projekt, ktorý 
viac sledoval ciele programu a zlepšuje infraštruktúru cieľových bodov. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 12  
Proti: 0  
Zdržal sa: 1  
 
 
 
K bodu č. 12 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na II. polrok 2012" nemali členovia komisie pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 13 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 
2012" schválila komisia bez pripomienok. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
 
 



K bodu č. 14 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 
obmedzeným za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011" komisii odprezentovala Ing. Sivoková, 
konateľka Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením obmedzeným. 
 
Uznesenie: 
V časti Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 
obmedzeným za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011, komisia odporúča zastupiteľstvu 
predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
  
V časti vysporiadanie straty Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 
obmedzeným v zmysle návrhu takto: 161.343,06 € ponechať ako nerozdelenú stratu minulých 
rokov, komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 15 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s r.o. 
za obdobie od 1. 1. 2011 do 31. 12. 2011" komisii uviedla Ing. Špakovská, konateľka Správy 
o hospodárení Správy majetku KSK, spol. s.r.o. 
 
Uznesenie: 
V časti Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s.r.o.     
za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011, komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál 
prerokovať a zobrať na vedomie.  
 
V časti v zmysle návrhu Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s.r.o. 
ponechať zisk nerozdelený, komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať 
a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
 



 
K bodu č. 16 
 
Ing. Karafová informovala členov komisie o požiadavke sociálnej komisie, aby pri Úprave 
rozpočtu boli uvádzané všetky predchádzajúce úpravy. Členovia finančnej komisie súhlasia 
s tým, aby ostala pôvodná tabuľka z dôvodu prehľadnosti. 
 
 
 
K bodu č. 17 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Burian, predseda komisie, poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


